


DAWN�WHITE
晨曦⽩

晨曦⽩的设计灵感来源于晨曦时分的黎明之光。当第⼀缕晨光射穿
薄雾，洒落⼀地唯美的情意，⼤地因其苏醒⽽雀跃。运⽤晨曦⽩打造
的空间，在阳光照射下更显⽴体感，仿若云海间看⽇暮晨曦，宁静⽽
雅致，洁⽩⽽亲切。

The design of Dawn White is inspired by the light of dawn at dawn. 
When the first ray of morning light shines through the mist, it falls on 
the ground with beautiful feelings, and the earth jumps for its 
awakening. The space created by the morning light is more three-
dimensional under the sunlight, just like the sea of clouds looking at 
the twilight dawn, quiet and elegant, white and friendly.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

1600X3200X12MM
DB2A286AL-Y-婴肤⾯

1600X3200X12MM
DB2A286BCT-Y-模具⾯

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

12 MM

12 MM

DB2A286AL-Y



  PORCELAISLABPORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

DB2A286AL-Y DB2A286BCT-Y



BRIGHT�MOON�
WHITE
皓⽉⽩

在五光⼗⾊、美轮美奂的⾊彩⾥，皓⽉⽩的设计灵感来源于⾃然界中
极简纯净的皎洁⽉光，循光⽽变、透净纯粹。设计师在纯⽩⽆暇的空
间中，可将明亮与质感⾃成⼀景，如世⼈之镜，照世⼈之⼼，实现与灵
魂深处的对话。

In the colorful and magnificent colors, the design inspiration of 
Haolubai comes from the pure and minimalist bright moon in nature, 
which changes with the light and is pure and transparent. In the pure 
white and flawless space, the designer can turn the brightness and 
texture into a scene of his own, like the mirror of the world, according 
to the hearts of the world, to realize the dialogue with the soul.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

1600X3200X12MM
DB2A285BL-Y-婴肤⾯

1600X3200X12MM
DB2A285BCT-Y-模具⾯

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

12 MM

12 MM

DB2A285BL-Y



  PORCELAIN SLABPORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

DB2A285BL-Y DB2A285BCT-Y



EARTH�TONE
⼤地咖

托斯卡纳是⼤⾃然的⼀个调⾊盘，四季都变幻调出不⼀样的⾊彩，四
季如画。在油画般的托斯卡纳，刻满历史痕迹的⽯砌古堡型建筑掩映
在宁静祥和的⼤地⾊中，平缓起伏的⼭丘，绵延茂盛的橄榄林，列队
挺⽴的的⽯板路，放眼望去，每⼀处皆是⼤⾃然的奇美画作。这款⼤
地咖就是收集了托斯卡纳最为经典的颜⾊，打造意境⽆限美好的产
品⾊彩。

Tuscany is a color palette of nature, the four seasons change to make 
a different color, the four seasons picturesque. In the oil painting of 
Tuscany, the stone castles with the traces of history are hidden in the 
peaceful earth color, the gentle rolling hills, the rolling olive groves, 
the line of stone roads, everywhere you look is a beautiful painting of 
nature. This earth coffee is the collection of Tuscany's most classic 
colors, to create a beautiful artistic conception of the product color.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

1600X3200X12MM
DB2A288AL-Y-婴肤⾯

1600X3200X12MM
DB2A288BCT-Y-模具⾯

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

12 MM

12 MM

DB2A288AL-Y



  PORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

DB2A288BCT-YDB2A288AL-Y

PORCELAIN SLAB



  PORCELAIN SLABPORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

DB2A287BCT-YDB2A287AL-Y



SPACE�GERY
深空灰

深空灰设计灵感来源于对星空变幻莫测的遐想与好奇，未知的魅⼒
推动着对星际的科学探索与艺术畅想。运⽤深空灰的美学空间纯净
⽽不失时尚，深邃的视觉感仿佛将过去与现在的时空相连。

The design inspiration of deep space gray comes from the daydream 
and curiosity of the unpredictable stars. The charm of the unknown 
promotes the scientific exploration and artistic imagination of the 
stars. The aesthetic space using deep space gray is pure and 
fashionable, and the deep visual sense seems to connect the past 
with the present time and space.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

1600X3200X12MM
DB2A289AL-Y-婴肤⾯

1600X3200X12MM
DB2A289BCT-Y-模具⾯

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

12 MM

12 MM

DB2A289AL-Y



  PORCELAIN SLABPORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

DB2A289BCT-YDB2A289AL-Y



BLACK�AURORA
极光⿊

极光⿊的设计灵感来源于在摩尔曼斯克的极夜，在这⾥可以抛开城
市快节奏⽣活，悠闲欣赏漫漫⻓夜下纯粹的⿊。运⽤极夜⿊的空间神
秘⽽庄重，给设计师带来⽆限想象，万般情绪皆渐隐于⿊，归于静。

The design of Aurora Black is inspired by the polar night in Murmansk, 
where you can leave behind the fast-paced life of the city and enjoy 
the pure darkness under the long night. Using the dark space of the 
polar night is mysterious and solemn, which brings infinite 
imagination to the designer. All kinds of emotions fade into the dark 
and return to quiet.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

1600X3200X12MM
DB2A290BL-Y-婴肤⾯

1600X3200X12MM
DB2M53BCT-Y-模具⾯

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

12 MM

12 MM

DB2A290BL-Y



新雪花⽩，带有淡淡灰度的⽩⾊岩板，⽐艳丽的颜⾊更突出空间的质
感，也不会因为低饱和度⽽显得枯燥和乏味，如同⾼⼭的⽩莲，清冷
却使⼈过⽬不忘。

New Arabescato Corchia's white blends a touch of light gray, and it 
highlights the texture of the space more than bright colors. New 
Arabescato Corchia won't be dull and boring because of the low 
saturation. Like the white lotus in the mountains , New Arabescato 
Corchia is cold but unforgettable.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

ARABESCATO
CORCHIA
�雪�⽩

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

1200X2400X12MM
DA2M12BC-Y-粗哑⾯

12 MM（第四⾯）

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



SLATEBLUE
莎罗蓝

DESCRIPTION

SPECIFICATION

莎罗蓝，如同深邃的眼眸，仿若摄⼊世间所有的星⾠⼤海，望不到尽
头。延绵的纹理，潋滟着璀璨的光芒，如银河的繁星，镶嵌进时间的⻓
廊。

Like deep eyes, Slate Blue seems to ingest all the stars and seas in the 
world, without looking to the end. Like the stars of the Milky Way, the 
continuous texture gleams with bright light and is embedded in the 
promenade of time.

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

1600X3200X12MM
DB2M27BC-Y-粗哑⾯

12 MM（第四⾯）

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



BOSNIA
GREY
波西尼亚灰

丰富⼜深邃的银⽩纹理划过这⼀抹深沉的灰，恰似浪淘⿊沙的⾃然⻛
光，展露着不朽⼜壮丽的美。

The rich and deep silver-white texture crossed a deep gray. Just like 
the harmonious and quiet natural scenery, it reveals the immortal and 
magnificent beauty.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

TEXTURE1 TEXTURE2

 PORCELAIN SLAB

CONTINUOUS DISPLAY 连纹展⽰

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

1600X3200X12MM
DB2M64BX-Y-细哑⾯

12 MM（第⼀、四⾯随机）

1200X2400X12MM
DA2M64BX-Y-细哑⾯（第四⾯） 12 MM



ALPS�ARABESCATO
CORCHIA
阿尔卑斯⾹雪⽩

SPECIFICATION

⼀抹阿尔卑斯⾹雪⽩，如⾼⼭的皑皑⽩雪，如云间的皎洁明⽉，营造出
超凡脱俗的深远意境。

Like the snow of majestic mountains, and like the bright moon in the 
clouds, a touch of Alps Arabescato Corchia creates a far-reaching 
artistic conception.

DESCRIPTION

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

1600X3200X12MM
DB2M65CR-Y-天鹅绒⾯+数码纹理通体

12 MM

1600X3200X12MM
DB2M65BR-Y-天鹅绒⾯

12 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



LAURENT
BLACK�GOLD

⽩⾊与⾦属⾊纹理纵横交错，宛如墨染苍穹时的⼀缕曙光，摄⼈⼼魂，
彰显⽓势磅礴器宇轩昂之势。

Like a ray of dawn across the sky stained with ink, the white and 
metallic textures are criss-crossed . It captures people´hearts and 
souls, demonstrats the majestice, nergetic and extraordinary 
momentum.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

劳伦特⿊⾦

1600X3200X12MM
DB2M70BC-Y-粗哑⾯

12 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



阿勒⼭闪电⿊

Unsurpassed natural texture and enduring black and white tones 
present a beauty that transcends boundaries. The texture is like 
lightning and rippling waves, which brings a strong visual impact. It 
has a strong spatial expressiveness and shows the trendy fashion 
style.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

⽆以复加的天然质感，经久不衰的⿊⽩⾊调，呈现出⼀种超越边界之
美，如闪电般的纹理，⼜如激起荡漾的波光，带来强烈视觉冲击，空间
表现⼒强，尽显新潮时尚⻛。

 POORCELAIN  SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

ARARAT
LIGHTNING�BLACK

1600X3200X12MM
DB2M90CC-Y-粗哑⾯+数码纹理通体

12 MM

 RCELAIN  SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



⾦⾊，是⼀种辉煌的光泽⾊；⽩⾊，素有⾼洁、尊贵和⾼冷的感觉，润
滑如雪的“肌肤”表层，细腻雅致。以⽩⾊为底，⾦⾊的纹理宛如皑皑
雪⼭上的⾦光，使空间意境⽆穷，透射出不⾔⽽喻的质感。

Gold is brilliant luster color. White has a feeling of nobleness, dignity 
and nobility. Calacatta Gold is delicate and elegant as smooth as 
snowy skin. It is based on white,and embellish with golden texture , 
which looks like golden light on a snowy mountain. Calacatta Gold 
makes the space artistically endless and transmits an unspeakable 
texture. 

DESCRIPTION

SPECIFICATION

卡拉卡塔⾦

CALACATTA
GOLD

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

 

1600X3200X12MM
DB2M15BR-Y-天鹅绒⾯

12 MM（随机装箱）

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



⽩⾊纹路如流沙般洒脱潇洒，镶嵌于⾊泽均匀的⿊⾊中，宛如⿊夜中
漫天银河般璀璨，与⽣俱来的神秘感正是它的魅⼒所在。

The white texture is as chic as quicksand, which is embedded in black 
with a uniform color. As bright as the Milky Way in the night, its 
charm is inherent mystery.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1600X3200X12MM
DB2M71BC-Y-粗哑⾯

12 MM

新保加利亚⿊

BULGARIA�BLACK

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



SAINT�BLANC
CALAEATTA
圣勃朗⻥肚⽩

踏上⽡特纳冰原，凝视着冰川划过的痕迹，纵横交错，犹如不同的⼈
⽣轨迹，曲折或顺利，进退之间，都化作⼀段奇妙的旅程。

As if stepping on the Vatnajokull, we gaze at the crisscrossing glaciers. Like 
different life trajectories , it's full of twists or success. Between advance and 
retreat, they all turn into a wonderful journey.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

DA2M78BR-Y-天鹅绒⾯

DB2M78BR-Y-天鹅绒⾯

12 MM

12 MM

1200X2400X12MM

1600X3200X12MM

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

APPLY TO SPACE



APUAN
SCULPTURE�WHITE
阿普安雕刻⽩

Applying slate Apuan Sculpture White to household, it blends into the 
color tone of medieval human civilization, and makes people feel the 
art culture that continues to this day. It has delicate and realistic 
texture, and its texture changes freely. It exudes natural breath, which 
makes people enjoy  the elegant style of space.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1600X3200X12MM
DB2M85BR2-Y-天鹅绒⾯

12 MM

将【阿普安雕刻⽩】岩板运⽤到家居，融⼊中世纪⼈类⽂明的⾊彩基
调，感受延续⾄今的艺术⽂化。细腻逼真的质感，纹理⾃由变幻，与⽣
俱来的天然⽓息，尽享空间雅致⻛。

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

APPLY TO SPACE



 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

GILT�YEARS
鎏⾦岁⽉

The texture resembles ice and snow, and the mountains are stacked. 
There are peaks everywhere, which symbolizes the innumerable 
opportunities to reach the peak of life. It is dominated by white, its 
gloss is translucent, and it does not lose the three-dimensional sense 
of smoothness. The black texture is symmetrical and points to the 
pinnacle. It ingeniously creates a classic symmetrical aesthetic, which 
contains the beauty of balance and stability. The golden lines that 
arbitrarily shuttle among the snowy mountains constitute a majestic 
picture in a vertical and horizontal posture.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

纹理似冰⼭⽟雪，层峦叠嶂，处处皆⼭巅，寄寓着抵达⼈⽣⾼峰的机遇
举不胜举。以⽩⾊为主调，光泽透亮，平滑中不失⽴体视感。⿊⾊纹路
呈对称性指向⾼峰，匠⼼打造经典的对称美学，蕴含着平衡、稳定之
美。在雪域⾼⼭中肆意穿梭的⾦⾊纹路，构成姿态纵横的磅礴画⾯。

1600X3200X12MM
DB2M86BR1-Y-天鹅绒⾯

12 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



 PORCELAIN  SLAB ORCELAIN  SLAB

TURKEY�INVISIBLE
WHITE
⼟⽿其寒江雪（浅）

DESCRIPTION

SPECIFICATION

源于天然，胜于“⽯材”，取材⼟⽿其进⼝⽯材（寒江雪⼤理⽯），雪的⻛
光竟让⼈如此憧憬，⾃然是家居中纯净的感觉，呈现出⼀种宁静悠远
的意境。

1600X3200X12MM
DB2M87BR-Y-天鹅绒⾯

12 MM

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

(LIGHT�COLOR)

It comes from nature, but it is better than "stone". It is made of 
Turkish imported stone (Turkey Invisible Marble). The scenery of 
snow makes people look forward to it. Naturally, it is the pure feeling 
in the home, presenting a peaceful and distant mood.

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



WHITE�THIN�LINES
细线⽩

While the like tassels on texture across the dark gray, make it rich 
characteristic of Bohemia, wild and not messy, elegant and free, just 
like the natural beauty of the waves are black-sand show the 
immortal and the magnificent beauty, soft texture with toughness in 
rich unruly and free and easy charm, only to build artistic and 
romantic space.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

丝丝缕缕宛如流苏的纹理划过那⼀抹深沉的灰，颇有波西⽶亚的特
⾊，狂野⽽不凌乱，飘逸⼜⾃由，恰似浪淘⿊沙的⾃然⻛光，展露着不
朽⼜壮丽的美，柔中带韧的质感富有不羁与洒脱的魅⼒，筑起艺术与
浪漫并存的空间。

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

1600X3200X12MM
DB2M243CR-Y-天鹅绒⾯+数码纹理通体

12 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



ANNA�WHITE
安娜⽩

Anna white has a fashionable atmosphere, quietly elegant natural 
vein, like the British gentleman, showing a spotless demeanor, 
regardless of the world changes are unsurprised attitude

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1200X2400X12MM
DA2M950BR-Y-天鹅绒⾯

12 MM

安娜⽩拥有时尚⼤⽓，淡雅⾃然的脉络，如同英国的绅⼠般，表现出⼀
尘不染般的⻛度，⽆论世界变化都宠辱不惊的态度。

 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

 PORCELAIN SLAB

WHITE
AURORA
极光⽩

极光⽩，恍如皑皑⽩雪中遗世独⽴，夺⽬⽽不争艳，如同⼭上雪棱，云
间皎⽉，不含⼀丝杂念，纯粹、⼲净，留⼀⽅明净澄澈的天地。

Just like escaping from the world in the snow, it is independent, eye-
catching but not fighting. It's like ridge covered with snow, and it's 
like a moon in the clouds. Chanel White is pure and clean, which 
doesn't contain any trace of thoughts. And it leaves a clear and clear 
world.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1600x3200X20MM
DB0G48AR-天鹅绒⾯ 20 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

 PORCELAIN SLAB

BLACK
AURORA
极光⿊

朴素⽽天下莫能与之争美，极光⿊，⽤极简的⿊来表达真实的美，
我们认为⾃⼰的形形⾊⾊，往往存在于简单的形式中。

It's plain, but the world can't compete with it for beauty. Aurora Black 
expresses the true beauty with minimal black. We believe that all kinds 
of colors exist in simple form.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1600X3200X20MM
DB0G53AC-粗哑⾯ 20 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

 PORCELAIN SLAB

ROMAN
NIELLO
罗⻢⿊⾦⽯

如巧克⼒般纯⿊的光滑表⾯，伴随着纯⽩的根条与⾦线，⿊⽩⾦
三⾊蕴藏着神秘、辉煌等元素，彰显着⾼贵，加上灵动的⾦⾊与⽩
⾊线条相错，增添了⼀丝神秘与隐隐的不羁。罗⻢⿊⾦⽯正如积
攒了数千年⽂化的意式⻛韵，让⼈⽆时⽆刻不仰望它的神秘、⼤
胆与⾼贵。

Its surface is as smooth as pure black chocolate, It has pure white 
lines and gold threads. The black, white and gold colors contain 
elements such as mystery and brilliance, which highlights the 
nobleness. Flexible gold and white lines intersect, which adds a hint 
of mystery and faint uninhibited temperament.Roman Niello is like 
the Italian charm that has accumulated thousands of years of culture. 
This makes people look up to its mystery, boldness and nobility all 
the time.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1600X3200X20MM
DB0G89CC-粗哑⾯+数码纹理通体 20 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

 PORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

ARARAT�LIGHTNING�
BLACK
阿勒⼭闪电⿊

SPECIFICATION

1600X3200X20MM
DB0G90CC-粗哑⾯+数码纹理通体 20 MM

Unsurpassed natural texture and enduring black and white tones 
present a beauty that transcends boundaries. The texture is like 
lightning and rippling waves, which brings a strong visual impact. It 
has a strong spatial expressiveness and shows the trendy fashion 
style.

DESCRIPTION

⽆以复加的天然质感，经久不衰的⿊⽩⾊调，呈现出⼀种超越边界之
美，如闪电般的纹理，⼜如激起荡漾的波光，带来强烈视觉冲击，空间
表现⼒强，尽显新潮时尚⻛。



A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

 PORCELAIN SLAB

TUSCANY
WHITE
托斯卡纳⽩

灵感来源于意⼤利托斯卡纳，纯净洁⽩的⾊调，雍容华贵的纹理，
更具⽴体感、层次感，复活了天然⽯材的⾼贵、优雅与纯净，展现
出⽯材⾃然之美，运⽤于家居中⾃然提升空间格调，永不过时，使
⽣活更具⾃然⾊彩。

The product is inspired by Tuscany, Italy. It has a pure white color 
and elegant texture. It has more three-dimensional and hierarchical 
sense, and perfectly resurrects the noble, elegant and pure natural 
rare stone, showing the natural beauty of stone. It is never out of 
date, it is applied in household domain, can promote spatial style 
naturally, make the natural color of life more remarkable.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1600X3200X20MM
DB0G173CX-细哑⾯+数码纹理通体 20 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

 PORCELAIN SLAB

SUPER�ARABESCATO�
CORCHIA
超级雪花⽩

柔雅基调弥漫着海岸浪漫的⽓息，若隐若现荡漾的纹路恰似永不
停歇的活⼒，温和地游⾛透露出别样随⼼曼妙的⾃在舒适。

The soft and elegant sense is filled with the romantic atmosphere of 
the coast, and the indistinct rippling lines are just like the never-
ending vitality. It gently walks away, revealing another feeling of 
freedom and comfort.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1600X3200X20MM
DB0G199CX-细哑⾯+数码纹理通体 20 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



 PORCELAIN SLAB

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

PANDORA�
潘多拉

潘多拉奢⽯样本来源于巴西阿曼拜奢⽯矿⼭的潘多拉⽯种，是⼀种
趋近于晶⽟化的奢⽯材质，其⾊彩以乳⽩⾊为主体，⼀部分岩⽯材
质因为时间的推移经历了地壳的挤压和温度的骤变，呈现出如⽟化
⼀般的结晶状态，在强光的照射下能透露出点点光斑，作为建筑材
料使⽤，其层次感⽐⽟⽯更加强烈，也可以称之为⽯中晶⽟。

Pandora, the luxury stone sample comes from the Pandora stone 
species of amanbai luxury stone mine in Brazil. It is a kind of luxury 
stone material close to crystal jade. Its color is mainly milky white. 
Some rock materials have experienced the extrusion of the earth's 
crust and the sudden change of temperature over time, showing a 
crystal state like jade, and can reveal little spots under the irradiation 
of strong light, As a building material, it has stronger hierarchy sense 
than jade, which can also be called crystal jade in stone.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1600X3200X12MM
DB2L200CP-Y-对位通体-亮光⾯

12 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES

 PORCELAIN SLAB

WHITE
AURORA
极光⽩

极光⽩，恍如皑皑⽩雪中遗世独⽴，夺⽬⽽不争艳，如同⼭上雪棱，云
间皎⽉，不含⼀丝杂念，纯粹、⼲净，留⼀⽅明净澄澈的天地。

Just like escaping from the world in the snow, it is independent, eye-
catching but not fighting. It's like ridge covered with snow, and it's 
like a moon in the clouds. Chanel White is pure and clean, which 
doesn't contain any trace of thoughts. And it leaves a clear and clear 
world.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1600X3200X12MM
DB2M48BR-Y-天鹅绒⾯�

12 MM

1600X3200X12MM
DB2M48BCT-Y-模具⾯

12 MM

1200X2400X12MM
DA2M48BR-Y-天鹅绒⾯

12 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板



BLACK
AURORA
极光⿊

朴素⽽天下莫能与之争美。极光⿊，⽤极简的⿊来表达真实的美，我们
认为的形形⾊⾊，往往存在于简单的形式中。

It's plain, but the world can't compete with it for beauty. Aurora Black 
expresses the true beauty with minimal black. We believe that all kinds 
of colors exist in simple form.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

 PORCELAIN SLAB

1600X3200X12MM
DB2M53BC-Y�-粗哑⾯ 12 MM

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板
A1级

防⽕耐⾼温
NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES



MARTHA
BROWN
玛莎棕

曾有传说⽕⼭喷发后的岩浆是⽕神赫淮斯托斯的⾎液，凝结后形成了
⽕⼭岩，犹如被赋予了神性，它的坚韧能承受千万年⻛化的侵蚀。

There was a legend that the magma formed after the eruption of the 
volcano was the blood of Vulcan. After condensation, volcanic rocks 
are formed as if they were endowed with divinity, and their 
toughness can withstand the erosion of weathering for thousands of 

DESCRIPTION

SPECIFICATION

12 MM
1600X3200X12MM
DB2S54BC-Y-粗哑⾯

12 MM
1200X2400X12MM
DA2S54BC-Y-粗哑⾯

 PORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板
A1级

防⽕耐⾼温
NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES



MARTHA
GREY
玛莎灰

灰⾊的雅致淋漓地演绎在空间每个⻆落，犹如精灵般游离于环境之
中，彰显着轻奢艺术的独特⻛貌。

Elegant gray is vividly interpreted in every corner of the space, which 
dissipates in the environment like an elf. Martha Grey highlights 
unique style of light luxury art.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

DB2S55BC-Y-粗哑⾯
12 MM

1600X3200X12MM

 PORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板
A1级

防⽕耐⾼温
NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES



TITANIUM
BLUE
钛⾦蓝

都市的繁华在⽩⽇中喧嚣，时尚的触觉在这⾥被发掘，在现代化与摩
登感之中，新的⻛格被创造，钛⾦的质感与深邃的蓝⾊相互碰撞，演绎
出简约与时尚的都市艺术。

The prosperity of the city sings in the daytime, and the sense of 
fashion is discovered here. In the sense of modernization and 
modernity, new styles are created, and the texture of titanium and the 
deep blue collide with each other, deducing simple and fashionable 
urban art.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

DB2T95BC-Y-粗哑⾯
12 MM

1600X3200X12MM

 PORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板
A1级

防⽕耐⾼温
NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES



OBSIDIAN
BLACK
曜岩⿊

曜岩⿊把⾃然粗犷和细腻完美地糅合于⼀起，和各种软装搭配出不同
意象⻛格的空间。肃穆的⿊⾊蔓延着⼀种神秘感，犹如⼀抹朦脓的⾯纱
包裹着环境，淡然显露出艺术奇妙之感。

Obsidian Black combines natural roughness and fineness perfectly, 
and creates different image-style space with various soft decoration 
designs. The solemn black spreads a sense of mystery, which is like a 
faint veil that wraps the environment, and it reveals a wonderful sense 
of art.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

1200X2400X12MM
DA2S51BC-Y-粗哑⾯

1600X3200X12MM
DB2S51BC-Y-粗哑⾯

12 MM

12 MM

 PORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板
A1级

防⽕耐⾼温
NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES



 PORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

CALACATTA�
WHITE
卡拉卡塔⽩

卡拉卡塔⽩，⾃始⾄终不变的是纯净的质感，加上浅灰⾊的纹理辅以点
缀，层次分明，晶莹剔透，彰显出意⼤利⾼端⽯材的绝代芳华，具有⼀
种低调的奢华美感。

Caracata White originates from the stone kingdom Italy. It's white and 
quiet. Even if it is given a lot of meaning,the pure texture remains 
unchanged from beginning to end.Plus, by embellishing with light 
gray texture,Caracata White is layered, crystal clear, wild and not 
messy,which demonstrates the unique youth of Italy's precious stone 
and onveys low-key luxury aesthetic.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

800X2700X12MM
DP2M244AR-天鹅绒面

12 MM

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES



SNOW�ROCK�
WHITE
雪岩⽩

设计灵感来源于洁⽩的阿尔卑斯雪⼭，银灰⾊与雪⽩⾊在这⾥相互交
织成富有流动感的岩⽯纹理，脉络⼤⽓，蕴含着天⻢⾏空的想象⼒，能
够引发出⼈的⽆限遐想。

The design inspiration comes from the pure white Alpine snowy 
mountains, where silver gray and snow white interweave into a 
dynamic rock texture, with an atmospheric vein and a powerful 
imagination, which can trigger unlimited human imagination.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

800X2700X12MM
DP2M305AR-天鹅绒面

 PORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

12 MM

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES



ITALIAN�GLACIER
WHITE
意⼤利冰川⽩

设计灵感来源于意⼤利普雷塞纳冰川，素净的底⾊洁⽩⽆瑕，从纹路到
颜⾊如实还原了极地冰川的⽓质底蕴，⾊调冷峻惊艳，质感轻盈通透⼜
独具史诗般的厚重。让空间更显宁静。

The design inspiration comes from Italy's Presena Glacier. The clean 
background color is pure and flawless. From the lines to the colors, it 
faithfully reflects the temperament of the polar glacier, with cool and 
stunning colors, light and transparent texture, and unique epic 
thickness. Make the space more peaceful.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

800X2700X12MM
DP2M306AR-天鹅绒面

 PORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

12 MM

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES



CALACATTA�
WHITE
卡拉拉细花⽩

设计灵感来源于世界⼤理⽯之都-卡拉拉⼩镇，卡拉拉的⽩，是朴华、⾃
然稳重的美感，搭配清雅纹路，在家居应⽤中能产⽣⽐⾦碧辉煌更精雕
细琢的效果。

The design inspiration comes from the small town of Karala, the 
capital of marble in the world. The white color of Karala is a simple, 
natural and stable aesthetic feeling, coupled with elegant patterns, 
which can produce a more exquisite effect than resplendence in 
household applications.

DESCRIPTION

SPECIFICATION

800X2700X12MM
DP2M307AR-天鹅绒面

 PORCELAIN SLAB

APPLY TO SPACE

窗台⽯餐桌台⾯⾯板 卫浴空间配套橱柜/中岛台台⾯⾯板

12 MM

A1级
防⽕耐⾼温

NSF认证
⻝品级表⾯

吸⽔率≤0.02%
零渗透不吸污

100%环保材料
抗菌抑菌

GA级
耐酸抗碱

R11级
防滑

0!
零甲醛

6级莫⽒硬度
⾼硬度耐磨损

FEATURES



纳⽶⽯系列 / NANO-STONE SERIES

皓⽉⽩

深空灰

BRIGHT MOON WHITE

BRIGHT MOON WHITE

DB2A285BCT-Y

DB2A289BCT-Y

1600x3200x12mm

1600x3200x12mm

模具⾯

模具⾯

婴肤⾯

婴肤⾯

DB2A285BL-Y

DB2A289AL-Y

1600x3200x12mm

1600x3200x12mm

晨曦⽩ DAWN WHITE

DB2A286BCT-Y 1600x3200x12mm模具⾯
婴肤⾯DB2A286AL-Y 1600x3200x12mm

极光⿊ BLACK AURORA

DB2M53BCT-Y 1600x3200x12mm模具⾯
婴肤⾯DB2A290BL-Y 1600x3200x12mm

⼤地咖 EARTH TONE

DB2A288BCT-Y 1600x3200x12mm模具⾯
婴肤⾯DB2A288AL-Y 1600x3200x12mm

⽕⼭灰 VOLCANIC GREY

DB2A287BCT-Y 1600x3200x12mm模具⾯
婴肤⾯DB2A287AL-Y 1600x3200x12mm

纯⾊系列 / PURE COLOUR SERIES

天鹅绒⾯DA2M48BR-Y 1200X2400x12mm
极光⽩ WHITE AURORA

天鹅绒⾯DB2M48BR-Y 1600x3200x12mm
模具⾯DB2M48BCT-Y 1600x3200x12mm

极光⿊ BLACK AURORA

粗哑⾯DB2M53BC-Y� 1600x3200x12mm

经典理⽯系列 / CLASSIC  MARBLE  SERIES

细线⽩���WHITE�THIN�LINES
DB2M243CR-Y 天鹅绒⾯���1600x3200x12mm

（数码纹理通体）
DB2M65BR-Y 1600x3200x12mm

（第⼆⾯）
天鹅绒⾯

（数码纹理通体）
DB2M65CR-Y 1600x3200x12mm天鹅绒⾯

DA2M950BR-Y 天鹅绒⾯��� 1200x2400x12mm
安娜⽩���ANNA�WHITE

DB2M78BR-Y 天鹅绒⾯
DA2M78BR-Y 1200x2400x12mm天鹅绒⾯

1600x3200x12mm

（第四⾯）DA2M12BC-Y 1200x2400x12mm粗哑⾯ DB2M85BR2-Y 天鹅绒⾯����1600x3200x12mm DB2M86BR1-Y 天鹅绒⾯ 1600x3200x12mm DB2M15BR-Y 1600x3200x12mm天鹅绒⾯ （随机装箱）

DB2M87BR-Y 天鹅绒⾯��� 1600x3200x12mm
(LIGHT�COLOR) DB2M70BC-Y 1600x3200x12mm粗哑⾯����

阿勒⼭闪电⿊���ARARAT�LIGHTNING�BLACK

1600x3200x12mmDB2M90CC-Y 粗哑⾯���� 1600x3200x12mmDB2M71BC-Y

DB2M27BC-Y 1600x3200x12mm����粗哑⾯���� DA2M64BX-Y 细哑⾯ 1200x2400x12mm
DB2M64BX-Y 细哑⾯ 1600x3200x12mm

(第四⾯)
(第⼀、四⾯随机)

PORCELAIN  SLAB  SUMMARY PORCELAIN  SLAB  SUMMARY

DB0G89CC���粗哑⾯+数码纹理通体���1600x3200x20mm
罗⻢⿊⾦⽯���ROMAN�NIELLO

DB0G53AC��粗哑⾯���1600x3200x20mm
极光⿊���BLACK�AURORA

DB0G199CX��细哑⾯+数码纹理通体���1600x3200x20mm
超级雪花⽩��SUPER�ARABESCATO�CORCHIA

DB0G90CC��粗哑⾯+数码纹理通体���1600x3200x20mm
阿勒⼭闪电⿊��ARARAT�LIGHTNING�BLACK

⾦刚系列 / DIAMOND SERIES

DB0G173CX���细哑⾯+数码纹理通体���1600x3200x20mm
托斯卡纳⽩���TUSCANY�WHITE

天鹅绒⾯DB0G48AR 1600x3200x20mm
极光⽩ WHITE AURORA

钛⾦系列 / TITANIUM SERIES

粗哑⾯DB2S55BC-Y 1600x3200x12mm
玛莎灰 MARTHA GREY

粗哑⾯DB2T95BC-Y 1600x3200x12mm
钛⾦蓝 TITANIUM BLUE玛莎棕 MARTHA BROWN

粗哑⾯DB2S54BC-Y 1600x3200x12mm
粗哑⾯DA2S54BC-Y 1200x2400x12mm

Mini�系列 / MINI  SERIES

DP2M244AR���天鹅绒⾯���800x2700x12mm
卡拉卡塔⽩���CALACATTA�WHITE

宝藏岩板系列 / TREASURE SERIES

潘多拉 PANDORA
亮光⾯DB2L200CP-Y 1600x3200x12mm

岩⽯系列 / ROCK SERIES

曜岩⿊ OBSIDZAN BLACK

DB2S51BC-Y 1600x3200x12mm粗哑⾯
粗哑⾯DA2S51BC-Y 1200x2400x12mm

DP2M305AR���天鹅绒⾯���800x2700x12mm
雪岩⽩���SNOW�ROCK�WHITE

DP2M306AR���天鹅绒⾯���800x2700x12mm
意⼤利冰川⽩���ITALIAN�GLACIER�WHITE

DP2M307AR���天鹅绒⾯���800x2700x12mm
卡拉拉细花⽩���CARRARA�FINE�LINE�WHITE


